
 
 

 
Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT   

  
18.03.2024 

 
 
 
Přítomni (fyzicky nebo MS Teams): Mysliveček, Přibyla, Plesník, Pernica, Antol (zástup za 
Matysku), Jakubička, Janovič, Drašar, Laštovička (zástup za Tovarňáka), Velan, Konečná  
 
 
Omluveni: Tovarňák, Matyska 
 
  
Informace od ředitele ÚVT  
 

 19.3. se uskuteční kolegium rektora MU, poklady jsou v MS Teams kolegia ředitele. 
Případné otázky směřovat přímo na ředitele.  

 Připomenutí úkolu z minulého zasedání kolegia ředitele ÚVT.  
Úkol pro vedoucí divizí: Zaslat připomínky k textu organizačního řádu nejpozději do 
25.3. ráno  

 4.4. se uskuteční zasedání Vědecké Rady  
Úkol pro členy kolegia: Pokud máte témata na VR, tak prosím poslat do začátku 
příštího týdne draft podkladů.  

 24.4. zasedá Rada pro IT, ředitele bude zastupovat Tomáš Plesník.  
  
 
Informace od divizních 
 
DITI  

 Problém s komunikací mezi částí datacentra na Botanické a CPS – restart 
agregačních switchů a výměna jednoho starého switche pomohla vyřešit aktuální 
problémy.   

 Výpadek připojení na UKB 28.2. - příčinou byl výpadek elektřiny v obou věžích. Bude 
probíhat jednání s SUKB o možnosti odstranění single point of failure.  

 V rámci systému Netbox pro asset management pracujeme na možnosti konfigurace 
switchů pomocí tohoto systému přímo CITy. Probíhá testování na FSS.  

 Dokončení pentestu ústavní instance Passboltu, bude potřeba zapracovat na řešení 
nalezených problémů.  

 
CERIT SC   
 

 Finalizace projektu NRP – podání během 1-3 týdnů  
 Kolegium gratuluje Kateřině Snopkové, která získala prestižní cenu Wernera von 

Siemense pro MUNI v kategorii nejlepší disertační práce 2023.   
 S ohledem na cíl FD1 Strategie Open Science MU 2022-2028 probíhá analýza potenciálu 

práce s výzkumnými daty napříč fakultami/ústavy MU pro rok 2024. V pátek 22.3. 
proběhne další setkání Implementační skupiny OS MU, kde budou předběžné výsledky 
diskutovány s OS metodiky napříč MU. V pondělí 25.3. bude téma diskutováno také na 
Poradním výboru Open Science MU.  

 
 



  

 
 
DIS 

 13.3. se uskutečnilo na RMU setkání k přípravě projektu do výzvy OP JAK „ESF+ výzva 
pro VŠ“ (KompassMUNI), na základě rozhodnutí RMU dojde k úpravám části projektu 
realizovanou ÚVT. 

 Proběhla schůzka na téma příjmu doktorského studia – návrhy řešení budou 
prezentovány na poradě vedení MU (26. 3.). V první fázi bude připraven report v Power BI 
(stipendia a příjmy na MU související se studiem). 

 Steering k Portálu pro zaměstnance proběhl v novém složení (včetně 3 prorektorů) - 
představení současného stavu a návrhy dalších kroků (vyhledávání, možnosti výzkumu)  

 
 
Strategie a rozvoj  
 

 Probíhají práce na EPIS – detailnější technické porovnání systémů  
  AI pro právní obor RMU – jednání s Dolphin Consulting, plánujeme schůzku s dalším, 

alternativním dodavatelem.  
 Minulý týden nasazen nový usecase v DEV aplikaci SMART – rezervace studoven, po 

testování tento týden nasazení do produkce.  
 
  
PED  

 Minulou středu byl na RMU odevzdán rozpočet. Na konci března bude znám mzdový a 
provozní rozpočet na r. 2024 pro jednotlivé oblasti.   

 20.3. se uskuteční porada tajemníků. Budou se řešit tato témata:  
o Přístup HS k navyšování tarifů a výkonnostních příspěvků  
o Krizová komunikace  
o Sumář rozpočtu na r. 2024  

 Začátek využití nové aplikace k evidenci majetku – potřebujeme zjistit počty stolů apod.  
 Šumavská Tower – vedoucím divizí budou rozeslány plány půdorysu.  

Úkol pro vedoucí divizí: Doplnit jména zaměstnanců na konkrétní místa do plánu 
půdorysu. 

  
HR 

 Chystáme workshopy pro vedoucí pro práci s cíli, výkonem a hodnocení zaměstnanců – 
datum konání plánujeme na 10.4. nebo 11.4. (vedoucí si budou moci zvolit pro ně vhodný 
termín). Ředitel žádá všechny vedoucí, aby tomuto dali maximální prioritu – kvalitní 
hodnocení je nezbytné pro osobní rozvoj zaměstnanců a pro kvalitní a efektivní vedení 
týmů na ÚVT.  

 Seznamování s předpisy pro DPČ/DPP – jednáme s RMU o možnostech řešení (včetně 
školení BOZP a PO)  

 MU má nový kariérní web (https://www.muni.cz/o-univerzite/kariera-na-mu) a jednou  
z tváří webu je Jana Broncová, které tímto kolegium děkuje.   

 Úprava metodiky dovolené u dohodářů – čerpání dovolené u dohodářů negeneruje další 
dovolenou, systém je stejný jako u zaměstnanců na PP  

  
DKSD  

 Startuje projekt z programu PPROVŠ (Program podpory rozvoje oblasti vysokého školství) 
s názvem "Zvyšování úrovně kyberbezpečnosti v prostředí Masarykovy univerzity"  

 Kolegium gratuluje Lukáši Daubnerovi k obhajobě dizertační práce  
  



  

DITS 
 Proběhlo setkání s Master DC – domluvena spolupráce v oblastech KB, virtualizace, 

datových úložišť, kontejnerizace a Service Desku/Service Supportu.  
 Nový datový sál MUNI (B103) – do konce března nutno vytvořit zadávací dokumentaci 

(požadavky z pohledu zákazníka) na výběr projekční kanceláře, realizace plánována 
formou Design & Build.  

 Dne 15.3. se uskutečnila schůzka vedení CESNET a ÚVT k budoucnosti Remsigu, 
roadmapě AAI pro rok 2024, prioritizaci a řízení požadavků, řízení týmu AAI 
(Cesnet/MU), zdroje financování, sezení ŠT vs. Gotex, projekty, technologie atd.  

 Dne 25.3. se uskuteční v pořadí již druhá schůzka s Krajským soudem v Brně  
k poskytování služeb justiční MAN sítě Brno a nabídce školení v oblasti KB.  

 V příštím týdnu (27.3.) se uskuteční jednání s HZS JMK k poskytování služeb optické 
sítě, které pro ně zajišťujeme – končící smlouva.  

 Probíhá kontrola projektové dokumentace Šumavská Tower – silnoproud, slaboproud, 
optika, položkové rozpočty, nábytek apod.   

 
 
 
 
Zapsala: Ludmila Konečná  
  
 
Schválil: Jan Mysliveček, ředitel ÚVT MU     


